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Jaarverslag 2024 Bestuur Plaatselijk Nut Wetering e.o. 
In de verslagperiode van januari tot en met december 2024 is het bestuur een 4-tal keren bij elkaar 
geweest om verschillende zaken te bespreken en heeft het bestuur regelmatig afstemming gehad via 
e-mail en whatsapp. De onderwerpen die het bestuur in 2024 hebben beziggehouden zijn: 
        ◦ ontwikkelingen en toekomst van het toerisme in de Weerribben 
        ◦ Afstemming/overleg met gemeente  
 - bijdrage voor buurtuitje/burendag 
 - werkzaamheden riool 
 - plaatsing GSM-mast bij Vlodderbrug 
 - plaatsen permanente boom bij Scheerebrug  
 - reparaties berm langs fietspaden op WO 
 - reparaties wegdek WW 
        ◦ Voorbereidingen AED (herhalings)cursus 
        ◦ Overdracht beheer website/nieuwe website 
        ◦ Ondersteuning kerstcommissie 
        ◦ Organiseren buurtuitje 
        ◦ Voorbereidingen ALV 2024 
        ◦ Verspreiding 'Waeterproat' 
        ◦ Vervanging bestuursleden 
        ◦ Voorbereidingen nieuwjaarsreceptie 2025 

Als eerste activiteit werd op zaterdag 6 januari een nieuwjaarsreceptie bij Geertien georganiseerd. De 
bijeenkomst is goed bezocht en voldeed aan de verwachtingen van het bestuur en de aanwezigen. 

De Algemene LedenVergadering (ALV) is ook dit jaar weer in maart gehouden. Naast de ‘standaard’ 
agendapunten vóór de pauze was er na de pauze dit jaar een presentatie van Jan Hanskamp over 
‘Toerisme en leefbaarheid in De Weerribben’. Daarna was er een dia/video-presentatie van Wieja v.d. 
Kamp met als titel - 'Mijn wereld tussen de Weerribben en de Linde'. De vergadering was goed 
bezocht.  

Tijdens de vergadering zijn Tineke Ploer (voorzitter) en Geja ter Meer (algemeen lid) afgetreden als 
bestuurslid en bedankt voor hun jarenlange inspanningen. Tineke draagt het voorzitterschap over aan 
Rik de Swart. Gelukkig zijn drie personen bereid gevonden om zitting te nemen in het nieuwe bestuur: 
Agrietha van Vulpen, Linda Dunnik en Juul van Amerom. Er waren geen tegenkandidaten gemeld. 

Eind april zijn twee AED-herhalingscursussen georganiseerd bij 'An 't Waeter' voor een kleine twintig 
deelnemers. Ook komend jaar zullen er weer twee opfriscursussen zijn waarvoor de eerste 
aanmeldingen binnen zijn. Dit jaar wordt er voor het eerst ook weer een starterscursus gegeven. Er 
kunnen nog steeds nieuwe mensen bij (neem hiervoor contact op met Rik de Swart, 
rik.deswart@wur.nl of 06-22415619). 

http://www.pnwetering.nl
mailto:rik.deswart@wur.nl


De Bazuin zou zaterdag 13 juli haar zomeravondconcert geven maar dit moest in verband met het 
slechte weer worden afgelast. In plaats daarvan is het concert alsnog gehouden op woensdagavond 
17 juli, weer als vanouds varende op de 'bok' door de Wetering. 

In september is er een geslaagd buurtuitje georganiseerd. ‘s Middags zijn we gestart met een 
puzzelvaartocht waar ruim 50 buurtgenoten aan hebben deelgenomen. De ‘burendag’ werd afgesloten 
met een barbecue in de schuur van de Firma Muis bij de familie Punter en werd bezocht door ruim 
100 buurtgenoten. 

Vorig jaar heeft Erica Zwanenburg aangekondigd per 31-12-24 te zullen stoppen met het beheer en 
onderhoud van de website. Aangezien het beheer van de bestaande website moeilijk overdraagbaar 
was is in november en december gewerkt aan ontwerp en inrichting van een nieuwe website. Veel 
dank is daarvoor verschuldigd aan Lisa Dunnik. Beide websites blijven vooralsnog naast elkaar 
bestaan. De nieuwe website bevat de actuele informatie, de oude website fungeert als ‘archief’. De 
nieuwe website wordt momenteel door het bestuur beheerd en onderhouden, maar dat is geen 
gewenste situatie. Welke vrijwilliger wil deze taak op zich gaan nemen? 

Ook dit jaar is er weer tweemaal een ‘Waeterproat’ verschenen met dank aan de redactiecommissie. 
Het bestuur heeft weer voor de verspreiding zorggedragen. Wellicht zijn er buurtbewoners dit deze 
taak van het bestuur zouden willen overnemen? 

Bij de Scheerebrug is weer het jaarlijkse ‘Uurtje bij het vuurtje’ gehouden, met dank aan de 
kerstcommissie. Een gezellig samenzijn om de feestdagen in te luiden. Aangezien het elk jaar lastiger 
werd om een geschikte en betaalbare boom te vinden en te plaatsen, hebben de kerstcommissie en 
het bestuur de gemeente gevraagd om een vaste boom te mogen laten plaatsen bij de Scheerebrug. 
Na overleg heeft de gemeente deze vraag opgepakt en heeft een jonge boom laten plaatsen die over 
een paar jaar verlicht kan worden. Dit jaar dus nog geen verlichtte boom maar wel kerstverlichting in 
de heg. De muzikale omlijsting door de Bazuin maakte een heerlijke kerstsfeer compleet. Samen met 
een 50-tal buurtgenoten, inclusief de muzikanten, heeft het bestuur van het PN Wetering eo het glas 
geheven (warme choco en gluhwein) en een warme kerstwens uitgesproken.  

Na een periode van bijna 10 jaar hebben de leden van de kerstcommissie aangegeven met de 
organisatie te stoppen. Het bestuur wil de leden van de kerstcommissie heel hartelijk danken voor al 
hun werk. Hetty Joustra en Annelies Muis hebben aangegeven dat zij bereid zijn om toe te treden tot 
de nieuwe kerstcommissie, maar het zou mooi zijn als nog 1 of 2 andere vrijwilligers willen helpen. 
Wie van u voelt zich geroepen? 

Het bestuur heeft verschillende uitnodigingen ontvangen voor diverse andere activiteiten. Wij hebben 
geprobeerd iedere keer 1 of 2 bestuursleden af te vaardigen, zoals bijv. naar vergaderingen van 
stichting Weerribben-Wieden.


